

Jean), Southam, Thomson (Battleford-Kindersley), Whicher—(23).

Members also present: Messrs. Mazankowski, Roy (Laval), Thomas (Maison-neuve).

Appearing: The Honourable H. A. Olson, Minister of Agriculture.

Witnesses: Mr. S. B. Williams, Deputy Minister of Agriculture and Mr. S. C. Barry, Chairman, Canadian Dairy Commission.

The Clerk of the Committee read the Order of Reference of the Committee.

The Committee entered upon consideration of its Order of Reference relating to Dairy Support Programs.

The Minister read a prepared statement before being questioned thereon assisted by Messrs. Williams and Barry.

The Committee agreed unanimously that the Minister's statement be distributed to all members of the Committee.

Mr. Gleave proposed that as the Standing Committee on Agriculture has been empowered to study income opportunities in the dairy industry, therefore representatives of the Department of Industry, Trade and Commerce be asked to appear before the Committee and present the results of the study initiated in 1965 and completed in late 1967 on the modernization of the dairy processing and manufacturing plants and the dairy industry generally: the matter was referred to the Sub-committee on Agenda and Procedure for consideration.

It was agreed unanimously by the Committee, that supplementary information be provided at a later date by the witnesses appearing this morning.

The Minister was thanked and withdrew to attend another commitment and in turn Messrs. Williams and Barry were thanked and withdrew subject to recall.

At 11:51 a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Jean), Southam, Thomson (Battleford-Kindersley), Whicher—(23).

Autres députés présents: MM. Mazankowski, Roy (Laval), Thomas (Maison-neuve).

Comparaît: L'honorable H. A. Olson, ministre de l'Agriculture.

Témoins: M. S. B. Williams, sous-ministre de l'Agriculture et M. S. C. Barry, président de la Commission canadienne du lait.

Le greffier du Comité lit l'ordre de renvoi du Comité.

Le Comité entreprend l'étude de son ordre de renvoi concernant les programmes relatifs au soutien de l'industrie laitière.

Le ministre lit sa déclaration et répond aux questions avec l'aide de MM. Williams et Barry.

Le Comité décide à l'unanimité que la déclaration du ministre soit distribuée à tous les membres du Comité.

M. Gleave propose que, vu que le Comité permanent de l'agriculture a été autorisé à étudier les possibilités de revenus dans l'industrie laitière, des représentants du ministère de l'Industrie et du Commerce soient invités à comparaître devant le Comité et à présenter les résultats de l'étude entreprise en 1965 et terminée à la fin de 1967 sur la modernisation du traitement des produits laitiers, des usines de fabrication et de l'industrie laitière en général: la question est renvoyée au sous-comité du programme et de la procédure.

Le Comité décide à l'unanimité que des renseignements supplémentaires soient fournis à une date ultérieure par les témoins qui ont comparu ce matin.

On remercie le ministre qui se retire pour remplir un autre engagement. A leur tour, MM. Williams et Barry sont remerciés et se retirent, mais pourront être à nouveau convoqués.

A 11h51, le Comité suspend ses travaux jusqu'à l'appel du président.